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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van-e elegendő védőfelszerelés a koronavírus elleni 
küzdelemhez Fejér megyében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Orvosi Kamara március 11-én tartott sajtótájékoztatóján jelezte, hogy az egészségügyi 
dolgozók nem rendelkeznek megfelelő mennyiségű és minőségű védőfelszereléssel, amely a 
koronavírussal szemben őket megvédené.

A jelzése egyértelműen nem volt alaptalan, hiszen egy nappal később, március 12-én kiderült, hogy 
karanténba került a János kórház több orvosa és ápolója, mivel szakszerű védőfelszerelés nélkül 
érintkeztek koronavírusos betegekkel.

A hiány jelenleg is adott és bár eddig a vírus elsősorban Budapestre összpontosult, fontos tisztán 
látni, hogy a kórházak mennyire vannak felkészülve a koronavírussal fertőzött betegek ellátására 
országos szinten.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Hány és milyen minőségű vírusok ellen alkalmazható védőfelszerelés és védőruha található Fejér
megyében? 

2) Mennyi fertőtlenítővel rendelkeznek az alapellátásban és a kórházakban Fejér megye 
vonatkozásában?

3) Tekintettel arra, hogy ezek a védőeszközök csak gyakori csere útján tudnak a céljuknak eleget 
tenni, mennyi, az 1) kérdéssel érintett felszerelés van raktáron Fejér megyében?

4) Felmérték-e és ha igen mikor az 1) kérdéssel érintett felszerelések iránti igényt Fejér megyében? 


